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Když se podíváme na výroky našich milých politiků, nelze se ubránit dojmu, že inteligence některých z 
nich musí být v mínusu. 
Tohle je naprosto k nezaplacení. Je vidět, že náš politický ansámbl má talent na výroky, které by se 
skvěle vyjímaly na nějaké parodické nástěnce. Takže pojďme se do nich opřít, protože co jiného 
zbývá, když už se nám smích v krku mění v trpkost. 

„Ano, nevyvíjí se to dobře a to jen dokazuje, že jsme na správné cestě.“ 
Autor: Petr Fiala 
Tady máte Fialu v roli kapitána, který s úsměvem hlásí: „Kapitáne, loď se potápí!“ A on? „Super, 
přesně podle plánu!“ Jakmile se začnou bubliny objevovat u přídě, víte, že už je zle. Ale nevadí, 
protože je to zřejmě strategické utopení. Jenom doufejme, že tím plánem nebylo zničit celou flotilu. 

„Současní důchodci si za 30 let vzpomenou, že byla tato reforma nutná a udělali jsme 
správnou věc.“ 
Autor: Marian Jurečka 
Takže si představme, jak důchodci za 30 let leží na lavičce, hloubí si v nose a přemítají: „Víš, tehdy 
nám vzali i to poslední, co jsme měli, ale byla to správná věc. Teď žerem vzduch a koukáme na 
hologram chleba. Dík, Mariane!“ Kdo by nechtěl stárnout s touto skvělou vyhlídkou. 

„Senior dostane přidáno méně než činí výše inflace, ale koupí si za svůj důchod více.“ 
Autor: Miloš Vystrčil 
Vystrčil tady vymyslel novou ekonomiku zázraků. Důchodci už nebudou kupovat rohlíky, ale iluze 
rohlíků. Inflace šplhá nahoru, ceny rostou, ale díky Milošovi se jim otevře zcela nový trh s virtuálními 
potravinami, kde si za pětikorunu koupí tři imaginární bagety a půl sklenice vody z fontány. 

„Musíme zabránit tomu, aby na Slovensku vyhrál Fico.“ 
Autor: Markéta Pekarová Adamová 
Markéta tady očividně aspiruje na českou Wonder Woman. Když na Slovensku vyhraje Fico, svět jak 
ho známe, skončí. Co na tom, že tu máme vlastní politickou Apokalypsu. Pekarová je připravena 
zachránit sousedy před jejich vlastní volbou – protože kdo jiný ví, co je pro Slováky lepší, než Češka, 
co sotva zná cenu rohlíku. 

„Je to trochu proti ústavní, ale podepsal jsem to.“ 
Autor: Petr Pavel 
Generál Pavel nám tady prozradil, že jeho přístup k právu je zhruba stejný jako přístup k dietě po 
Vánocích. „Je to špatně, vím, ale co se dá dělat, však se to nějak spraví samo.“ Jak uklidňující, že 
hlava státu má na ústavu přístup ve stylu „nějak to dopadne“. Možná si to příště hodí mincí, jestli 
podepíše nebo ne. 

„Léků je v ČR dostatek, i penicilínu, jen nevím, kde jsou.“ 
Autor: Vlastimil Válek 
Zní to jako skvělá detektivka: „Případ ztraceného penicilínu.“ Válek je Sherlockem, který zná všechny 
odpovědi, jenom ne tu, která je důležitá. Takže až budete příště umírat na infekci, nezoufejte. Penicilín 
je někde… Třeba vedle ztracených ponožek z prádelny. 
„Musíme donutit ruské civilní obyvatele, aby dobrovolně opustili Krym.“ 
Autor: Miloš Vystrčil 
Tak tohle je perla! Vystrčil se evidentně rozhodl předefinovat pojem „dobrovolnost“. Je to něco jako: 
„Hele, buď dobrovolně odejdeš, nebo ti pomůžeme dobrovolně padnout ze schodů. Rozhodni se sám!“ 
To by mohl být začátek nové éry diplomacie, kde se místo válek budeme radit s psychopaty. 

„Němci platí za elektřinu 15 Eur a Češi 200 Eur, protože je Lipská burza v Německu.“ 
Autor: Jozef Síkela 
Jo, Jozef to zase vzal jednou za správný konec logiky. Němci nám prodávají levnou elektřinu za cenu 
z bazaru, zatímco my si doma zapálíme svíčky a doufáme, že si aspoň zítra pustíme sprchu. Vždyť to 
přece dává smysl – pokud jste samozřejmě čerstvě po lobotomii. 
„Sice školství přijde o 11,5 miliardy, ale děti budou mít tu nejmodernější leteckou ochranu.“ 
Autor: Jana Černochová 
Takže děti možná nebudou umět číst a psát, ale zato je z výšky ochrání nejlepší stíhačky, co máme. K 
čemu je vzdělání, když můžeme mít flotilu nad hlavou? Tohle je ten moderní přístup k budoucnosti – 
děti nevzděláváme, ale bráníme je před nepřátelskými letáky s násobilkou. 



„Kolik je tu uprchlíků z Ukrajiny, nevím, ale v přepočtu na obyvatele se pořád jedná o násilné 
činy jednotlivců.“ 
Autor: Vít Rakušan 
Rakušan to zabil. Kolik je tu uprchlíků? To nevíme. Kolik se jich dopouští násilí? Taky nevíme, ale 
pořád je to o jednotlivcích. Takže všechno v pohodě, není důvod k panice. Možná bychom měli 
přepočítat i to, kolik máme kompetentních politiků. Vypadá to, že to jsou taky jednotlivci – pokud 
vůbec. 

Teď si ještě dovolím přidat k tomu všemu pár slov o jejich intelektuálním lesku – který, jak se 
zdá, svítí asi tak jasně jako žárovka v lednici. 
Když se podíváme na výroky našich milých politiků, nelze se ubránit dojmu, že inteligence některých z 
nich musí být v mínusu. Je to, jako kdyby jejich mozky běžely na baterky, které už od devadesátých let 
nikdo nevyměnil. A pokud přece jen mají nějakou „chytrou“ myšlenku, vypadá to spíš, jako by k nim 
doputovala omylem z jiného vesmíru. S takovou dávkou „bystrosti“ se nedivme, že se občas zdá, že 
naši politici nejsou řízeni mozkem, ale nějakým tajným generátorem absurdity 

 


